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Svar på fråga 2024/25:11 av Tobias Andersson (SD) 
Implementeringen av plattformsdirektivet   

Tobias Andersson har frågat mig om jag avser att vidta åtgärder 

i den vidare beredningen av implementeringen av EU:s 

plattformsdirektiv så att vissa farhågor beaktas, bl.a. när det 

gäller oro över att berörda parter inte ska komma till tals.  

Direktivet är ännu inte formellt antaget av Europaparlamentet 

och rådet. Formerna för hur direktivet ska genomföras i Sverige 

är en fråga som behöver beredas inom Regeringskansliet efter 

ett formellt antagande. Regeringen värnar den svenska arbets-

marknadsmodellen och den kommer vara en central 

utgångspunkt vid ett genomförande. 

Stockholm den 18 september 2024 

 

 

 

Paulina Brandberg 
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